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Emne: Spørsmål til møte i fylkesutvalet
Vedlegg: 
I samband med vidare planlegging og utbygging av bybana til Åsane er det frå ulike hald lansert alternative
kollektivløysingar og det vert hevda at dette vil vera fullgode løysingar med lågare kostnader.
 
Er det vurdert andre kollektivløysingar som eksempelvis auka busstilbod på eigne trasear og korleis dette kan
koplast mot bybanenettet og kostnadane ved slike løysingar?
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Arbeiderpartiet


